
Aegis CS015 Colloidal Silver Shaft Coating

产品名称 Aegis CS015 Colloidal Silver Shaft Coating

公司名称 上海恩莱保贸易有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 上海市松江区金高路2388号813室

联系电话 86-021-20228098 13391171050

产品详情

AEGIS colloidal silver shaft coating is designed to enhance the conductivity of the motor shaft surface by filling in the
machines grinding lines with micron sized silver particles which are polished into the shaft surface during shaft
rotation. - Shaft surface conductivity is enhanced by a factor of 10x and surface resistance is reduced substantially to
ensure the best electron transfer from the shaft surface to the conductive micro fiber shaft grounding ring. AEGIS
CS015 is recommended for all applications.

AEGIS CS015 胶体银轴涂层

CS015胶体银

设计用于 AEGIS 轴承保护环

AEGIS 胶体银轴涂层旨在通过在机器磨削线中填充微米尺寸的银颗粒来增强电机轴表面的导电性，这些
银颗粒在轴旋转过程中被“抛光”到轴表面。轴表面导电性提高了 10
倍，表面电阻显着降低，以确保从轴表面到导电微纤维轴接地环的电子传输。AEGIS CS015
推荐用于所有应用。

零件号：CS015
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